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Abstract (en)
The tub has a top peripheral edge (3). In order to achieve improved utilisation of the standing surface with visually advantageous arrangements,
seen in the projection of the standing surface (8) of the tub (21), the outside (7) of the edge (3) has on the front side (9) at least one set-back portion
(11, 12) which deviates from a rectangle (R) surrounding the tub and extends over the entire height of the tub, due to which set-back portion the
width (B1) of the tub is reduced in this region by at least 10%, preferably by at least 20%, in relation to the width of the rectangle (R). <IMAGE>

Abstract (de)
Wanne für Körperreinigungszwecke mit einem oberen umlaufenden Rand (3). Zur Lösung der Aufgabe, eine bessere Ausnutzung der Stellfläche bei
optisch vorteilhaften Arrangements zu ermöglichen, weist die Außenseite (7) des Randes (3) in der Projektion auf die Aufstellfläche (8) der Wanne
(21) gesehen auf der Vorderseite (9) mindestens einen von einem die Wanne umreißenden Rechteck (R) abweichenden sich über die gesamte
Wannenhöhe erstreckenden Rücksprung (11, 12) auf, durch den die Breite (B1) der Wanne in diesem Bereich um mindestens 10 %, vorzugsweise
um mindestens 20 %, gegenüber der Breite des Rechtecks (R) verringert ist.
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